
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 28. oktober 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 44
Vil ministeren redegøre for, hvor langt ministeriet er i arbejdet med at se på, om refu-
sionsordningen for elbiler er indrettet på den mest hensigtsmæssige måde, og hvilke 
løsninger der er under udarbejdelse? Der henvises til artiklen ”Elbilejere er fanget i 
grøn støttefælde”, Jyllands-Posten, den 13. september 2024, hvor det bl.a. fremgår, at 
skatteministeriet er i gang med at undersøge mulighederne for at få flere elbiler frem mod 
2030.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Frederik Bloch Münster (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på frederik.munster@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Malte Larsen
formand
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